
JAARVERSLAG MATERIAAL COMMISSIE 2022 

 

Over 2022 kunnen we kort zijn. 

 

De aanhanger is gerepareerd en wordt nu gebruikt om 

de materialen naar de locaties van de optredens te 

vervoeren. 

 

De koppeling van de aanhanger moet vervangen 

worden en daar zijn Frans en ik (Hein) mee bezig. 

 

Heb aan Judith gevraagd of zij op tijdens de optredens 

voor het uitdelen van de performance spullen en zij 

heeft hier positief op gereageerd waarvoor dank. 

 

Wat betreft de kledingcommissie zie verslag Marten. 

 

Voor de bar heeft Frans een slotje gemonteerd op de 

voorraad kast en heeft eind september op verzoek van 

Jos een extra kast voor de opslag gemaakt. 

 

 



 

 

 

 


